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§ 1 O.F.M.Ö. – Ordförande förklarar mötet öppnat

Ordförande Victor Rasmussen förklarade mötet öppnat kl. 18:21. Rasmussen förklarade hur
mötet går till samt hur acklamation fungerar och används.

§ 2 Tid och sätt för mötet

Mötet ansåg att höstterminsmötet var stadgeenligt utlyst.

§ 3 Val av mötesordförande

Ordförande Victor Rasmussen nominerade Aron Allen till mötesordförande.

Mötet beslutade

att välja Aron Allen till mötesordförande.

Allen redogjorde för vad ett sektionsmöte är och gör.

§ 4 Val av mötessekreterare

Mötesordförande Aron Allen nominerade Ellinor Gullman-Strand till mötessekreterare.

Mötet beslutade

att välja Ellinor Gullman-Strand till mötessekreterare.

§ 5 Val av justerare tillika rösträknare tillika omfamnare

Mötesordförande Aron Allen nominerade Malte Callsen och Anton Sundström till justerare tillika
rösträknare tillika omfamnare.

Mötet beslutade

att utse Malte Callsen och Anton Sundström att, jämte mötesordförande, justera proto-
kollet.

att även utse dessa till rösträknare tillika omfamnare.

Mötet kom hit under punkt § 21.3 Cofös med bokföringsansvar.

Mötet beslutade

att utse även Sixten Georgsson till justerare tillika rösträknare tillika omfamnare.
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Mötet gick till punkt § 21.3 Cofös med bokföringsansvar.

§ 6 Justering av röstlängden

Mötet beslutade att justera röstlängden enligt rostsystem.

§ 7 Adjungeringar

Sofia Magnusson, styrelseledamot i kårstyrelsen, önskade att bli adjungerande.

Mötet beslutade

att adjungera Sofia Magnusson.

§ 8 Mötesinformation

Mötesordförande Aron Allen föredrog mötesformalian.

Mötesordförande Aron Allen föredrog styrelsens förslag på mötesordning enligt handlingarna.

Lisa Fredriksson ansåg att det inte fanns något utrymme att lyfta något om kandidater. Hon
ansåg att valberedningens nominering i en kombination med en diskussion ger bäst förutsätt-
ningar för att välja den mest lämpliga kandidaten.

Fredriksson yrkade därför på

att I att-satsen: ’om golvkandidatur tillåts öppnas det upp för diskussion om en medlem
yrkar på det. Vid diskussion ska alla kandidater lämna rummet. Yrkande på diskussion
ska ske efter sista pläderingen men innan mötet går till omröstning.’,
ändra till:
’om en medlem yrkar på diskussion tillåts det. Vid diskussion ska alla kandidater lämna
rummet. Yrkande på diskussion ska ske efter sista pläderingen men innan mötet går
till omröstning.’

Styrelsen begärde två minuters överläggning.

Mötet ajournerades från kl 18:49 till 18:50.

Styrelsen jämkade sig med Fredrikssons ändringsyrkande.

Harald Caap yrkade på

att stryka punkten att golvkandidaturer endast är tillåtna om valberedningen inte har
något förslag.

Mötet diskuterade ifall det inte är onödigt att ha diskussion om man ändå inte kan välja någon
annan än den nominerade i de flesta fall.

Manne Mönster yrkade på

att vi endast tillåter golvkanditdaturer som tidigare föreslagit av styrelse med undantag
att vi endast har en kandiderande från planschen. Då kan vi tillåta golvkandidatur.
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Mötesordförande Aron Allen redogjorde för vad som händer om mötet inte väljer någon till
en post och informerade om att golvkandidaturer sker innan diskussionen. Ordförande Victor
Rasmussen redogjorde varför styrelsen jämkade sig med Fredriksson. Styrelsepreses Hannes Löv-
holm poängterade att Caaps yrkande endast fungerar som tänkt om man stryker att-satsen
ovanför den berörda med.

Caap håller med och yrkar därför på

att även stryka att-satsen ’kandidater som nominerats av valberedningen samt kandidater
som meddelat motkandidatur till valberedningen efter att valberednings nomnineringar
anslås och senast den 15 november 23:59 har rätt till att kandidera. Detta är minst 48
timmar efter valberedningens nomineringar anslagits och kandidaturstoppet hävts. De
nominerade kandidaterna samt de som anmält motkandidatur kommer att publiceras
för sektionen innan mötet.’

Mötet diskuterade ifall det går att använda mötesordningen som är föreslagen och sen riva upp
den längre fram ifall det inte funkar som hoppats och ifall det skulle vara odemokratiskt att göra
på det viset. Styrelsens jämkade sig med Caaps yrkande. Mötet diskuterade att alla redan haft
en chans att kandidera.

Gunnar Nordell yrkade på

att tillåta diskussion för alla funktionärsval men ej golvkandidaturer för alla. Attsats 3 och
4 består som de står skrivna i handlingarna, men diskussion är tillåtet enligt styrelsens
första jämkning.

Mötet genomförde kontrapropositionsvotering.

I sluten votering mellan Mönsters yrkande och Nordells yrkande vann Mönsters med 36 röster
mot 31. I sluten votering mellan Mönsters yrkande och styrelsens förslag vann styrelsens med 51
röster mot 19.

Mötet beslutade

att diskussionstid vid motioner & propositioner börjar med tid avsatt till enbart frågor.

att i fall där motionären jämkar sig med styrelsens motionssvar presenteras endast mo-
tionssvaret.

att om en medlem yrkar på diskussion tillåts det. Vid diskussion ska alla kandidater lämna
rummet. Yrkande på diskussion ska ske efter sista pläderingen men innan mötet går
till omröstning.

att varje kandidat har möjligheten att presentera sig i högst 3 minuter därefter öppnas det
upp för frågor. Totalt får presentation och frågor ta högst 7 minuter.

att vid golvkandidatur skall ytterligare 3 minuter för frågor läggas till på den totala pre-
sentationstiden för samtliga kandidater i det valet.

att valberedningen har rätt att ställa de 3 första frågorna.

att kandidaterna har rätt att välja en person som pläderar för kandidaten. Kandidaten som
nomineras av valberedningen har rätt att be valberedningen plädera för kandidaten.

att pläderingen sker efter att alla presentationer för en post genomförts. Kandidaten får
närvara på pläderingen om så önskas.

att pläderingen får som mest ta 3 minuter.

att dessa riktlinjer kan ändras om mötet känner att det är nödvändigt. En ändring av
riktlinjerna kräver 2/3-majoritet.

§ 9 Godkännande av föredragningslista

Mötesordförande Aron Allen föredrog föredragningslistan enligt handlingarna.

Christopher Doggett yrkade på

att flytta punkt § 20.17 Val av revisor till efter § 10 Meddelanden.
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Mötet diskuterade ifall det finns medlemmar som hade velat golvkandidera som inte är på mötet
dels eftersom det är praxis att val inte är på första dagen av ett sektionsmtöe. Det diskuterades
även att det är tråkigt om inte alla som skulle vilja kandidera är lika förberedda för att de inte
visste att detta skulle yrkas på.

I sluten votering mellan Doggett och styrelsen.

Mötet beslutade

att bifalla föredragningslistan med Doggetts ändringsyrkande.

§ 10 Meddelanden

Ordförande Victor Rasmussen meddelade att det finns fika från caféet att köpa.

Sofia Magnusson, sektionens kårstyrelsekontakt informerade om teknologkåren, dess uppbygg-
nad, deras speak up days, fullmäktigevalet, nya heltidare, utskott inom kåren samt kårinfo-
lunchföreläsningar nästa vecka.

§ 11 Revisor

Valberedningen nominerade Gunnar Nordell som godtog.

Christopher Doggett kandiderade.

Erik Nilsson kandiderade.

Kandidaterna presenterade sig.

Valberedningen pläderade för Gunnar Nordell.

Mötet yrkade på diskussion.

Ester Hagberg Kuylenstierna yrkade på

att valet av revisor bordläggs till imorgon.

Styrelsen yrkade på

att flytta val av revisor tillbaka till § 20.17.

Valberedningen upplyste om att det skulle bli orättvist då alla i rummet redan hört bland annat
pläderingen och valberedningens frågor. Styrelsen drog tillbaka sitt yrkande.

Mötet beslutade att först välja en person till revisor för att sedan välja nästa.

Mötet beslutade

att välja Gunnar Nordell till revisor för verksamhetsåret 2025.

I denna slutna votering fick Nordell 54 röster, Doggett 4 röster, Nilsson 4 röster och det var 4
blanka röster.

Doggett och Nilsson drog tillbaka sina kandidaturer.

Mötet beslutade

att vakantsätta den andra revisorsposten.

Styrelseledamot Samin Ahmed Chowdhury informerade om middagen.

Mötet ajounerades för middag från 21:18 till 21:54.
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§ 12 Stadfästande av redaktionella ändringar

Styrelseledamot Frida Liliequist föredrog punkten enligt handlingarna.

Mötet beslutade

att stadfästa de redaktionella ändringarna.

§ 13 Beviljande av entledigande av styrelseledamot

Vice ordförande Magdalena Ohlsson föredrog punkten enligt handlingarna och tillade att Wahlstedt
begärde att bli entledigad innan verksamheten drog igång i augusti i år.

Mötet beslutade

att bevilja entledigandet.

§ 14 Beviljande av entledigande av sektionshärold

Vice ordförande Magdalena Ohlsson föredrog punkten enligt handlingarna och tillade att Ekberg
begärde att bli entledigad runt tidig september i år.

Mötet beslutade

att bevilja entledigandet.

§ 15 Beviljande av entledigande av valberedningssuppleant

Vice ordförande Magdalena Ohlsson föredrog punkten enligt handlingarna och tillade att Mal-
mquist begärde att bli entledigad åttonde oktober 2024.

Mötet beslutade

att bevilja entledigandet.

§ 16 Redovisning av ledningens preliminära verksamhetsberättelse för 2024

Ordförande Victor Rasmussen föredrog ledningens preliminära verksamhetsberättelse för verk-
samhetsåret 2024 enligt handlingarna.

Mötet beslutade

att lägga ledningens preliminära verksamhetsberättelse för 2024 till handlingarna.

§ 17 Beslut om verksamhetsplan för 2025

Ordförande Victor Rasmussen föredrog verksamhetsplanen för 2025 enligt handlingarna.

Mötet beslutade

att anta styrelsens förslag på verksamhetsplan som verksamhetsplan för 2025.

§ 18 Beslut om budget för 2025

Kassör Edvin Ahlström föredrog budgeten för 2025 enligt handlingarna.

Mötet beslutade

att anta styrelsens förslag på budget som budget för 2025.

Mötet kommer hit efter punkt §19.7 Proposition angående införande av Policy för ekonomisk
hantering och sparande.
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Styrelsen yrkade på

att riva upp beslutet om budget för 2025.

Mötet beslutade

att riva upp beslutet om budget för 2025.

Ahlström redogjorde för de ändringar styrelsen vill göra till budgeten.

Styrelsen yrkade på

att anta det bifogade förslaget på budget som budget för 2025.

Mötet beslutade

att anta det bifogade förslaget på budget som budget för 2025.

Mötet går tillbaka till punkt § 19.7 Proposition angående införande av Policy för ekonomisk
hantering och sparande.

§ 19 Propositioner

Ordförande Victor Rasmussen redogjorde för hur styrelsen jobbat med propositioner.

§ 19.1 Proposition angående organisering av projekt och arbete

Ordförande Victor Rasmussen och styrelseledamot August Melin Skogum föredrog proposi-
tionen enligt handlingarna.

Mötet beslutade enhälligt

att bifalla propositionen i sin helhet.

§ 19.2 Proposition angående flytt av val av representanter till institutionsstyrelser

Styrelseledamot Samin Ahmed Chowdhury föredrog propositionen enligt handlingarna.

Ludvig Wadenbäck yrkade på

att i policy för val under § 9.4.4 ändra ’Studierådet ska, under höstterminen, nominera
sju externa representanter till institutionsstyrelser till Teknologkåren. Nominerings-
valprocessen regleras av Teknologkårens styrdokument’ till ’Studierådet ska, under
vårterminen, nominera externa representanter till institutionsstyrelser till Teknolog-
kåren. Nominerings- & valprocessenen regleras av Teknologkårens styrdokument’

att i policy för val under § 9.4.3 ändra ’Studierådet ska, under vårterminen, nominera
sex externa representanter till programledningar till Teknologkåren. Nominerings-
valprocessen regleras av Teknologkårens styrdokument.’ till ’Studierådet ska, under
vårterminen, nominera externa representanter till programledningar till Teknolog-
kåren. Nominerings- valprocessen regleras av Teknologkårens styrdokument.’

Mötet tyckte det var okej att behandla något i samma dokument trots att det inte är relevant
till propositionen.

Styrelsen jämkade sig med båda ändringsyrkanden.

Mötet beslutade enhälligt
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att bifalla propositionen med ändringsyrkanden.

§ 19.3 Proposition angående förtydligande av tack

Styrelseledamot Samin Ahmed Chowdhury föredrog propositionen enligt handlingarna.

Mattis Mattsson yrkade på

att ändra första att-satsen till ’sittningar anordnade för F-sektionen kopplade till noll-
ningen’ istället för ’ sittningar anordnade av F-sektionen under nollningen’.

Benjamin Halász yrkade på

att i tredje att-satsen av propositionen ändra ’10 funktionärer’ till ’20 funktionärer’.

Mötesordförande Aron Allen yrkade på

att efter ’mat vid fix av servercrash’ lägga till ’, en så kallad crash course,’.

Styrelsen jämkade sig med Mattsson. Styrelsen yrkade på

att i tredje att-satsen av propositionen ändra ’10 funktionärer’ till ’15 funktionärer’.

Halász jämkade sig.

Allen yrkade på

att ändra i sitt förra yrkande från ’, en så kallad crash course,’ till ’, en så kallad crash
course (detta är ett pappaskämt),’.

Mötet beslutade

att bifalla Arons yrkande.

Mötet beslutade enhälligt

att bifalla propositionen med ändringsyrkanden.

§ 19.4 Proposition angående avskaffandet av bytesfaddrar

Vice ordförande Magdalena Ohlsson föredrog propositionen enligt handlingarna och tillade
att det är ytterst få bytarstudenter. Ifall det blir många kan man tillsätta ett projekt. Mötet
diskuterade ifall det bör ligga på just studierådsordförande. Det är studievägledare som har
koll på ifall det kommer någon bytarstudent.

Samuel Eriksson

att ändra åliggandet till att hela studierådet ska ta hand om studenter som kommer
under våren.

Mötet diskuterade belastning för studierådsordförande och vem ansvaret lämpar sig bäst hos.
Eriksson jämkar sig.

Mötet beslutade enhälligt

att bifalla propositionen i sin helhet.

§ 19.5 Proposition angående revidering av Policy för företagssamarbeten

Styrelsepreses Hannes Lövholm, ordförande Victor Rasmussen och styrelseledamot Samin
Ahmed Chowdhury föredrog propositionen enligt handlingarna.

Mötet diskuterade innebörden av propositionen och hur den kan hjälpa.

Mötet beslutade enhälligt

att bifalla propositionen i sin helhet.
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§ 19.6 Proposition angående ändring av tack för kursombud

Styrelsepreses Hannes Lövholm och vice ordförande Magdalena Ohlsson föredrog propositio-
nen enligt handlingarna.

Mötet diskuterade när de ska få sina funktionärsmedaljer.

Mötet beslutade enhälligt

att bifalla propositionen i sin helhet.

§ 19.7 Proposition angående införande av Policy för ekonomisk hantering och sparande

Ordförande Victor Rasmussen, styrelseledamot Samin Ahmed Chowdhury, styrelsepreses
Hannes Lövholm och kassör Edvin Ahlström föredrog propositionen enligt handlingarna.

Mötet diskuterade hur mycket propositionen rör.

Mattis Mattsson yrkade på

att att i policyn ta bort punkterna ’Ett betalkort som ska användas för inköp till fösets
verksamhet. Kortet utfärdas i överfösets eller cofös med bokföringsansvars namn
och innehas av densamma.’ och ’Ett betalkort som ska användas för inköp till fösets
verksamhet. Kortet utfärdas i ett av överföset valt Cofös eller Cofös med bokfö-
ringsansvars namn och innehas av densamma.’ och lägga till punkten ’Två betalkort
som ska användas för inköp till fösets verksamhet. Korten utfärdas i två av över-
fösets valda Cofös, Cofös med bokföringsansvar eller Överfös namn och innehas av
desamma.’

Mötet beslutade

att bifalla propositionen med ändringsyrkanden.

Mötet går till punkt § 18 Beslut om budget för 2025 och kommer sedan tillbaka hit.

Mötet ajournerades 19:e november 00:04 till 18:13 samma dag.

Mötesordförande Aron Allen redogjorde återigen för mötesformalia.

§ 19.8 Proposition angående antal valberedningsledamöter i stadgarna

Styrelseledamot Frida Liliequist föredrog propositionen enligt handlingarna.

Mötet beslutade enhälligt

att bifalla propositionen i sin helhet.

§ 19.9 Proposition angående förtydligande av utslagsröst

Styrelseledamot Frida Liliequist föredrog propositionen enligt handlingarna.

Mötet beslutade enhälligt

att bifalla propositionen i sin helhet.

§ 19.10Proposition angående inkludering av masterprogram

Styrelseledamot Samin Ahmed Chowdhury föredrog propositionen enligt handlingarna.
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Mötet beslutade enhälligt

att bifalla propositionen i sin helhet.

§ 20 Motioner

§ 20.1 Motion angående inget undantag från vegetarisk mat på ordensmiddagen

Erik Nord och Felicia Eklund föredrog motionen enligt handlingarna.

Styrelseledamot Samin Ahmed Chowdhury föredrog motionssvaret enligt handlingarna.

Mötet diskuterade varför ordensmiddagen är undantagen från hållbarhetspolicyn, ifall nolle-
gasque borde bli vegetarisk samt hur exklusiv ordensmiddagen är.

Mattis Mattsson yrkade på

att ändra ’jubileumsbalen’ till ’baler anordnade av -sektionen’.

Mötet diskuterade innebörden av detta.

Mötet beslutade med sluten votering

att avslå motionen som den låg i handlingarna och alltså bifalla styrelsens motionssvar.

att avslå Mattssons yrkande.

§ 20.2 Motion införande av Pluggis

Styrelseledamot Frida Liliequist föredrog motionen och motionssvaret enligt handlingarna då
motionärerna jämkat sig med motionssvaret.

Liliequist yrkade på

att att ersätta ’pluggis’ med ’pluggnado’ på samtliga ställen i motionen.

Albin Kårlin yrkade på

att ändra alla ’Pluggis’ till ’Plug’.

Mötet inkom med en sakupplysning att kåren enligt policy för alkohol och droger tar avstånd
från alla former av droger enligt § 4.7 så förslaget är inte förenligt med kårens policy.

Samuel Eriksson yrkade på

att ändra engelska översättningen av pluggis till Plug.

Samuel Eriksson drog tillbaka sitt yrkande.

Philipp Rudolph yrkade på

att ändra alla ’Pluggis’ till ’Plog’.

Jacob Hoas yrkade på

att ändra alla ’Pluggis’ till ’Pluggaritm’.

Olle Settergren yrkade på

att ändra alla ’Pluggis’ till ’P.L.U.G.’.

Voteringen omstartas då mötet åter öppnade upp för diskussion.

I sluten votering mellan Kårlins, Liliequists, Hoas, Rudolphs, Settergrens och styrelsens yr-
kande vann styrelsens enligt pluralitet. Kårlins förslag fick 17 röster, Liliequists fick 19 röster,
Hoas fick 11 röster, Rudolphs fick 17 röster, Settergrens fick 4 röster och styrelsens förslag
fick 22 röster.

Mötet beslutade
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att bifalla motionssvaret i sin helhet.

§ 20.3 Motion angående ny flaggdag

Motionärerna valde att inte föredra motionen enligt handlingarna.

Styrelseledamot Samin Ahmed Chowdhury föredrog motionssvaret enligt handlingarna.

Motionärerna jämkade sig med styrelsens motionssvar.

Mötet beslutade

att avslå motionen i sin helhet.

Mötet ajourneras från 19:54 till 20:52.

Mötet väljer att välja Niamh McMullin till mötesordförande mellan § 20.4 Motion angående
Jubeldespotens åligganden och § 20.6 Motion angående avsägelser för att undvika intresse-
konflikt.

§ 20.4 Motion angående Jubeldespotens åligganden

Vice ordförande Magdalena Ohlsson föredrog motionen enligt handlingarna då styrelsen yrkar
på bifall.

Mötet beslutade

att bifalla motionen i sin helhet.

§ 20.5 Motion angående budgetavsteg

Styrelseledamot Samin Ahmed Chowdhury föredrog motionen och motionssvaret enligt hand-
lingarna då motionären jämkat sig med styrelsens motionssvar.

Mötet beslutade

att bifalla motionssvaret i sin helhet.

§ 20.6 Motion angående avsägelser

Styrelseledamot Frida Liliequist föredrog motionen enligt handlingarna då styrelsen yrkat på
bifall.

Mötet beslutade

att bifalla motionen i sin helhet.

§ 20.7 Motion angående arbetskläder

Styrelsepreses Hannes Lövholm och styrelseledamot Samin Ahmed Chowdhury föredrog mo-
tionen och motionssvaret enligt handlingarna då motionären inte var på mötet för att föredra
motionen.

Axel Isaksson yrkade på

att lägga till ’sexmästare, vice sexmästare, pubmästare, hofmästare och köksmästare:
ytterligare upp till 300 kr’ i slutet av sista att-satsen på motionssvaret.

Mötet diskuterade yrkandet, vilka poster som ska få extra subventionering och varför.

Samin Ahmed Chowdhury yrkade på
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att lägga till ’vice cafémästare: ytterligare upp till 300kr’ i slutet av sista att-satsen på
motionssvaret.

Mötet beslutade

att bifalla Isakssons yrkande.

att bifalla Chowdhurys yrkande

att bifalla styrelsens motionssvar med ändringsyrkande.

§ 20.8 Motion angående inköp av Server

Benjamin Halasz föredrog motionen enligt handlingarna.

Mötet diskuterade hur mycket servern kan komma att kosta, när man förväntas göra en
liknande investering igen.

Styrelseledamot Samin Ahmed Chowdhury föredrog motionssvaret enligt handlingarna.

William Lundgren yrkade på

att direktjustera motionen angående inköp av server.

Mötet diskuterade möjligheten att skaffa sponsorer och tidsintervallet för detta.

Styrelsen yrkade på

att Ändra andra att-satsen i motionssvaret till ’Relevanta funktionärer ska undersöka
möjligheten att söka spons fram till årsskiftet innan inköp får genomföras’.

Benjamin Halasz jämkade sig med styrelsens yrkande.

Lundgren drar tillbaka sitt yrkande.

Mötet beslutade

att bifalla motionssvaret med ändringsyrkande.

§ 20.9 Motion om inrättande av Finans- och konsultutskottet (FFK) vid F-sektionen

Motionärerna närvarade ej.

Ordförande Victor Rasmussen föredrog motionen och motionssvaret enligt handlingarna.

Mötet beslutade

att avslå motionen i sin helhet.

Mötet ajournerades från 22:10 till 22:19.

§ 21 Funktionärsval

Mötesordförande Aron Allen redogjorde för hur valen kommer gå till.

Valberdningsledamot Nils Brasar berättade hur valberedningen gått tillväga vid nominerings-
processen.

§ 21.1 Kulturminister

Valberedningen nominerade Lukas Törngren som godtog.

Moa Söderström nominerade Alma Holmgren som godtog.
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Ebba Wahlgren nominerade Manne Mönster som godtog.

Kandidaterna presenterade sig.

Valberedningen pläderade för Lukas Törngren.

Erik Bryland pläderade för Alma Holmgren.

Ebba Wahlberg pläderade för Manne Mönster.

Mötet beslutade

att välja Manne Mönster till kulturminister för år 2025.

§ 21.2 Överfös

Valberedningen nominerade Victor Liedberg som godtog.

Moa Söderström nominerade Erik Bryland som godtog.

Kandidaterna presenterade sig.

Valberedningen pläderade för Victor Liedberg.

Moa Söderström pläderade för Erik Bryland.

Mötet beslutade

att välja Victor Liedberg till överfös för år 2025.

Mötet ajournerades mellan 23:41 och 23:47.

§ 21.3 Cofös med bokföringsansvar

Valberedningen nominerade Tova Franvin som godtog.

Hilding Andersson nominerade Edvin Ahlström som inte godtog.

Kandidaten presenterade sig.

Valberedningen pläderade för Tova Franvin.

Mötet beslutade

att välja Tova Franvin till cofös med bokföringsansvar för år 2025.

Mötet ajournerades mellan den 20:e november 00:01 och 18:06 samma dag.

Mötet går till punkt § 5 Val av justerare tillika rösträknare tillika omfamnare och kommer
sedan tillbaka hit.

§ 21.4 Sexmästare

Valberedningen nominerade Ebba Wahlberg som godtog.

Kandidaten presenterade sig.

Valberedningen pläderade för Ebba Wahlberg.
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Mötet beslutade

att välja Ebba Wahlberg till sexmästare för år 2025.

§ 21.5 Vice sexmästare

Valberedningen nominerade Olle Altéus som godtog.

Kandidaten presenterade sig.

Valberedningen pläderade för Olle Altéus.

Mötet beslutade

att välja Olle Altéus till vice sexmästare för år 2025.

§ 21.6 Ordförande

Valberedningen nominerade Ester Hagberg Kuylenstierna som godtog.

Kandidaten presenterade sig.

Valberedningen pläderade för Ester Hagberg Kuylenstierna.

Mötet beslutade

att välja Ester Hagberg Kuylenstierna till ordförande för år 2025.

§ 21.7 Vice ordförande

Malte Callsen yrkade på

att bordlägga punkt § 21.7 Vice ordförande till ett extrainsatt sektionsmöte.

Styrelsen meddelar att de ändå förväntar sig ha ett extrainsatt. Mötesordförande Aron Allen
redogör vad detta innebär för valberedningen.

Mötet beslutade

att bifalla Callsens yrkande.

Ordförande Victor Rasmussen yrkade på

att flytta valet av sekreterare till efter bokförman.

Mattis Mattsson yrkade på

att gå till val av sanningsminister och bestämma om val av sekreterare senare.

Mötet gick till punkt § 21.10 Sanningsminister.

§ 21.8 Sekreterare

Mötet kom hit efter punkt § 21.11 Vice cafémästare

Valberedningen nominerade Hugo Klaesson som godtog.

Kandidaten presenterade sig.

Valberedningen pläderade för Hugo Klaesson.

Mötet beslutade
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att välja Hugo Klaesson till sekreterare för år 2025.

Mötet gick till punkt § 21.15 Bokförman.

§ 21.9 Styrelseledamot (Halvår)

Mötet kom till denna punkt efter punkt § 21.10 sanningsminister.

Valberedningen nominerade Victor Rasmussen som godtog.

Jacob Hoas kandiderade.

Mattis Mattsson nominerade Thea Flemsäter som godtog.

Kandidaterna presenterade sig.

Victor Rasmussen avsade sin kandidatur.

Mötet öppnade för diskussion.

Hanne Adolfsson pläderade för Thea Flemsäter.

Mötet beslutade

att vakantsätta posten styrelseledamot (Halvår).

Mötet ajounerades mellan 20:18 och 20:59 och gick sedan till punkt § 21.12 Näringslivsan-
svarig.

§ 21.10Sanningsminister

Mötet kom till denna punkt efter punkt § 21.7.

Valberedningen nominerade Albin Kårlin som godtog.

Kandidaten presenterade sig.

Valberedningen pläderade för Albin Kårlin.

Mötet beslutade

att välja Albin Kårlin till sanningsminister för år 2025.

Mötet gick till punkt § 21.9 styrelseledamot(Halvår).

Mötet ajournerades från 20:18 till 20:59.
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§ 21.11Vice cafémästare

Mötet kom hit efter punkt § 21.14 Kassör

Valberedningen nominerade vakant.

Philipp Rudolph kandiderade.

Ellen Boström kandiderade.

Kandidaterna presenterade sig.

Wilhelm Branzell pläderade för Philipp Rudolph.

Jacob Hoas pläderade för Ellen Boström.

Mötet beslutade

att välja Ellen Boström till vice cafémästare för vårterminen 2025 och cafémästare höst-
terminen 2025.

Mötet gick till punkt § 21.8 Sekreterare.

§ 21.12Näringslivsansvarig

Mötet kom hit efter punkt § 21.9 styrelseledamot (Halvår).

Valberedningen nominerade vakant.

Mötet beslutade

att vakantsätta posten näringslivsansvarig.

§ 21.13Samvetsmästare

Valberedningen nominerade vakant.

August Melin Skogum nominerade Leonard Bååth som inte godtog.

Mötet beslutade

att vakantsätta posten samvetsmästare.

§ 21.14Kassör

Valberedningen nominerade vakant.

Pontus Thuresson kandiderade.

Kandidaten presenterade sig.

Mötet öppnade för diskussion.

Mötet beslutade

att bordlägga valet av kassör till nästa sektionsmöte.

Mötet gick till punkt § 21.11 Vice Cafémästare.
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§ 21.15Bokförman

Mötet kom hit efter punkt § 21.8 Sekreterare.

Thea Flemsäter kandiderade.

Signe Nord nominerade Thea Flemsäter som godtog.

Kandidaten presenterade sig.

Edvin Ahlström pläderade för Thea Flemsäter.

Mötet beslutade

att välja Thea Flemsäter till bokförman för år 2025.

Mötet valde Lisa Fredriksson till sektionsmötesordförande under punkten § 21.16 Sektions-
härold.

§ 21.16Sektionshärold

Valberedningen nominerade Aron Allen som godtog.

Signe Nord nominerade Aron Allen som godtog.

Kandidaten presenterade sig.

Valberedningen pläderade för Aron Allen.

Mötet beslutade

att välja Aron Allen till sektionshärold för år 2025.

§ 21.17Revisorsuppleant

Valberedningen nominerade vakant.

Frida Liliequist nominerade Aron Allen som inte godtog.

Nils Brasar nominerade Lisa Fredriksson som inte godtog.

Hannes Lövholm nominerade Leonard Bååth som inte godtog.

Leonard Bååth nominerade Hannes Lövholm som inte godtog.

Samin Ahmed Chowdhury nominerade Jonathan Malmquist som inte godtog.

Signe Nord nominerade Leonard Bååth som inte godtog.

Leonard Bååth nominerade Signe Nord som inte godtog.

Nils Brasar nominerade Edvin Ahlström som inte godtog.

Samin Ahmed Chowdhury nominerade Malte Callsen som inte godtog.

Alma Holmgren nominerade Ellinor Gullman-Strand som inte godtog

Mötet beslutade

att vakantsätta posten revisorsuppleant.

§ 21.18Valberedningssuppleant (Halvår)

Valberedningens valberedning nominerade valkant.
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Samin Ahmed Chowdhury nominerade Jonathan Malmquist som tackade ja.

Frida Liliequist nominerade Ellinor Gullman-Strand som inte godtog.

Ellinor Gullman-Strand nominerade Frida Liliequist som inte godtog.

August Melin Skogum nominerade Leonard Bååth som inte godtog.

Erik Mällroth Franzén nominerade Aron Allen som inte godtog.

Ester Hagberg Kuylenstierna nominerade Ellinor Gullman-Strand som inte godtog.

Leonard Bååth nominerade Victor Rasmussen som inte godtog.

Magdelena Ohlsson nominerade Edvin Ahlström som inte godtog.

Kandidaten presenterade sig.

Anton Sundström pläderade för Jonathan Malmquist.

Mötet beslutade

att välja Jonathan Malmquist till valberedningssuppleant (Halvår) för vårterminen
2025.

§ 22 Övriga frågor

Styrelsen yrkade på

att direktjustera beslutet att införa pluggis.

Mötet beslutade

att bifalla styrelsens yrkande.

Kassör Edvin Ahlström upplyste att styrelsen måste redovisa hur mycket som läggs på Hilbert
Älgs stipendium varje år och sade att de kommer lägga 2500 år 2025, samma som i år.

Ahlström yrkade på

att lägga 2500 kr på HÄS.

Mötet beslutade

att bifalla Ahlströms yrkande.

§ 23 Frågan om :s förträfflighet

Styrelseledamot Samin Ahmed Chowdhury yrkade på

att Lisa blir SMO.

Chowdhury yrkade på

att knubbsälar är en val.

Vice ordförande Magdalena Ohlsson yrkade på

att sekreteraren tar upp klubban.

Chowdhury yrkade på

att Aron ska göra chubby bunny med kakor och börja med sju.

Ohlsson yrkade på

att Aron har frack resten av nästa år.

Mötesordförande Aron Allen yrkade på

att han själv har frack någon gång nästa år.
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Ester Hagberg Kuylenstierna yrkade på

att Aron har frack varje nämndmöte.

Allen yrkade på

att han ändå inte får gå på nämndmöten.

Chowdhury yrkade på

att en av justerarna ska göra masken.

att Aron blir justerare.

Allen yrkade på

att det vore olämpligt.

Signe Nord yrkade på

att Samin blir justerare.

Allen yrkade på

att Samin iallafall borde göra masken.

Erik Nord yrkade på

att Gunnar gör larven.

Ett yrkande inkom från mötet:

Jag yrkar på

att är bäst.

Mötet beslutade

att bifalla yrkandet.

§ 24 MOFMA - mötesordförande förklarar mötet avslutat

Mötesordförande Aron Allen förklarade mötet avslutat klockan 23:34 den 20:e november.
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I -sektionen och dess medlemmars tjänst

Aron Allen
Mötesordförande

Ellinor Gullman-Strand
Mötessekreterare

Malte Callsen
Justerare

Anton Sundström
Justerare

Sixten Georgsson
Justerare



Protokoll: Höstterminsmöte 2024 Sida 21 av 28

Justerad Röstlängd
Denna utgår föredragningslistan i handlingarna.

Namn Närvaro
Malte Callsen §1 – kom in, §9 – gick ut, §9 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom

in, §18.8 – gick ut, §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in,
§20.3 – gick ut, §20.4 – kom in, §20.9 – gick ut, §20.9 – kom in, §23
– gick ut

Benjamin Halász §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom in, §16 – gick ut, §16 –
kom in, §18.4 – gick ut, §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom
in, §20.1 – gick ut

Frida Liliequist §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom in, §18.8 – gick ut, §18.8
– kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.3 – gick ut, §20.4 –
kom in, §20.9 – gick ut, §20.9 – kom in, §23 – gick ut

William Lundgren §1 – kom in, §1 – gick ut, §5 – kom in, §9 – gick ut, §9 – kom in,
§20.17 – gick ut, §19.5 – kom in, §20.1 – gick ut

Ellinor Gullman-Strand §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom in, §11 – kom in, §18.8 –
gick ut, §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.3 – gick
ut, §20.4 – kom in, §20.9 – gick ut, §20.9 – kom in, §23 – gick ut

August Melin Skogum §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom in, §18.8 – gick ut, §18.8
– kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.1 – gick ut, §20.1 –
kom in, §20.3 – gick ut, §20.5 – kom in, §20.9 – gick ut, §20.9 – kom
in, §20.11 – gick ut, §20.11 – kom in, §23 – gick ut

Aron Allen §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom in, §18.8 – gick ut, §18.8
– kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §19.4 – kom in, §20.3 –
gick ut, §20.4 – kom in, §20.9 – gick ut, §20.9 – kom in, §23 – gick
ut

Anton Sundström §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom in, §18.8 – gick ut, §18.8
– kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.3 – gick ut, §20.4 –
kom in, §20.9 – gick ut, §20.9 – kom in, §20.11 – gick ut, §20.11 –
kom in, §23 – gick ut

Nathalie Olfwenstam An-
dersson

§1 – kom in, §20.17 – gick ut, §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut

Ingrid Bjerre §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.7
– kom in, §20.3 – gick ut, §20.4 – kom in, §20.9 – gick ut

Hampus Green §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom in, §18.8 – gick ut, §20.4
– kom in, §20.9 – gick ut, §20.9 – kom in, §23 – gick ut

Felicia Eklund §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut
Isabella Baerwaldt §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom in, §18.8 – gick ut, §18.8

– kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §19.4 – kom in, §20.3 –
gick ut, §20.4 – kom in, §20.9 – gick ut, §20.9 – kom in, §23 – gick
ut

Hugo Lindblom §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom in, §18.8 – gick ut, §18.8
– kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.3 – gick ut

Georg Elgebäck §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom in, §18.8 – gick ut, §18.8
– kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.1 – gick ut

Signe Hultén §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom in, §18.8 – gick ut, §18.8
– kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.3 – gick ut, §20.4 –
kom in, §20.9 – gick ut

Albin Nordbeck §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom in, §18.8 – gick ut, §18.8
– kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.3 – gick ut, §20.4 –
kom in, §20.9 – gick ut

Agnes Göransson §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom in, §18.8 – gick ut, §18.8
– kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.3 – gick ut, §20.4 –
kom in, §20.9 – gick ut
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Manne Mönster §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom in, §18.8 – gick ut, §18.8
– kom in, §19.3 – gick ut, §19.3 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 –
kom in, §19.8 – gick ut, §19.8 – kom in, §20.3 – gick ut, §20.4 – kom
in, §20.9 – gick ut

Klara Reiner §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom in, §18.8 – gick ut, §18.8
– kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.3 – gick ut, §20.4 –
kom in, §20.9 – gick ut

Erik Nord §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom in, §18.8 – gick ut, §18.8
– kom in, §19.4 – gick ut

Albin Björk §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom in, §18.8 – gick ut, §18.8
– kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.3 – gick ut

Pontus Thuresson §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom in, §18.8 – gick ut, §18.8
– kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.3 – gick ut, §20.4 –
kom in, §20.9 – gick ut, §20.9 – kom in, §23 – gick ut

Albert Belfrage §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom in, §17 – gick ut, §18.8
– kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.3 – gick ut, §20.4 –
kom in, §20.9 – gick ut, §20.9 – kom in, §23 – gick ut

Linnea Becker §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom in, §18.2 – gick ut, §18.8
– kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.3 – gick ut, §20.4 –
kom in, §20.9 – gick ut

Samuel Eriksson §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom in, §18.8 – gick ut, §18.8
– kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.1 – gick ut, §20.6 –
kom in, §20.9 – gick ut, §20.9 – kom in, §23 – gick ut

Philipp Rudolph §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4
– kom in, §20.1 – gick ut, §20.4 – kom in, §20.9 – gick ut, §20.9 –
kom in, §20.14 – gick ut, §20.14 – kom in, §20.8 – gick ut

Erik Nilsson §1 – kom in, §20.17 – gick ut
Ebba Wahlberg §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4

– kom in, §20.3 – gick ut, §20.4 – kom in, §20.9 – gick ut
Albin Kårlin §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4

– kom in, §20.3 – gick ut, §20.4 – kom in, §20.9 – gick ut
Lisa Fredriksson §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom in, §18.8 – gick ut, §18.8

– kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §19.9 – gick ut, §20.1 –
kom in, §20.3 – gick ut, §20.4 – kom in, §20.9 – gick ut, §20.8 – kom
in, §23 – gick ut

Mattis Mattsson §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom in, §18.8 – gick ut, §18.8
– kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.3 – gick ut, §20.4 –
kom in, §20.9 – gick ut

Nina Westling §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom in, §18.8 – gick ut, §18.8
– kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.3 – gick ut, §20.4 –
kom in, §20.9 – gick ut, §20.9 – kom in, §23 – gick ut

Olle Altéus §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom in, §18.8 – gick ut, §18.8
– kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.3 – gick ut, §20.4 –
kom in, §20.9 – gick ut

Ester Hagberg Kuylenstier-
na

§1 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom in, §18.8 – gick ut, §18.8
– kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.3 – gick ut, §20.4 –
kom in, §20.9 – gick ut, §20.9 – kom in, §23 – gick ut

Julian Malmsten §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4
– kom in, §20.3 – gick ut, §20.4 – kom in, §20.9 – gick ut

Tova Franvin §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom in, §18.8 – gick ut, §18.8
– kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.3 – gick ut, §20.4 –
kom in, §20.9 – gick ut, §20.9 – kom in, §23 – gick ut

Love Mattsson §1 – kom in, §9 – gick ut, §10 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom
in, §18.8 – gick ut, §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in,
§20.3 – gick ut, §20.4 – kom in, §20.9 – gick ut, §20.9 – kom in, §23
– gick ut
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Thea Flemsäter §1 – kom in, §1 – gick ut, §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §18.8 – kom
in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.3 – gick ut, §20.10 – kom in,
§20.9 – gick ut, §20.11 – kom in, §23 – gick ut

Alma Holmgren §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom in, §18.8 – gick ut, §18.8
– kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.3 – gick ut, §20.4 –
kom in, §20.9 – gick ut, §20.9 – kom in, §23 – gick ut

Saga Malm §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4
– kom in, §20.2 – gick ut

Moa Söderström §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4
– kom in, §20.2 – gick ut

Sparf Nils Brasar §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom in, §18.2 – gick ut, §18.8
– kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.3 – gick ut, §20.4 –
kom in, §20.9 – gick ut, §20.9 – kom in, §23 – gick ut

Erik Mällroth Franzén §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom in, §18.8 – gick ut, §18.8
– kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.3 – gick ut, §20.4 –
kom in, §20.9 – gick ut, §20.9 – kom in, §23 – gick ut

Ale Sahlin §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom in, §18.8 – gick ut, §18.8
– kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.3 – gick ut, §20.4 –
kom in, §20.9 – gick ut, §20.9 – kom in, §23 – gick ut

Jacob Hoas §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom in, §18.8 – gick ut, §18.8
– kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.2 – gick ut, §20.4 –
kom in, §20.9 – gick ut, §20.9 – kom in, §20.15 – gick ut, §20.15 –
kom in, §23 – gick ut

Gunnar Nordell §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom in, §18.8 – gick ut, §19.1
– kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.1 – gick ut, §20.11 –
kom in, §23 – gick ut

Signe Nord §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom in, §18.8 – gick ut, §18.8
– kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.3 – gick ut, §20.4 –
kom in, §20.9 – gick ut, §20.9 – kom in, §23 – gick ut

Christopher Doggett §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom in, §18.1 – gick ut
Erik Bryland §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom in, §18.8 – gick ut, §18.8

– kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.3 – gick ut, §20.4 –
kom in, §20.9 – gick ut

Carl Palmberg §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4
– kom in, §20.3 – gick ut, §20.4 – kom in, §20.9 – gick ut, §20.9 –
kom in, §23 – gick ut

Wilhelm Åse §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom in, §18.1 – gick ut, §18.8
– kom in, §19.4 – gick ut, §20.4 – kom in, §20.9 – gick ut

Leonard Bååth §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom in, §11 – gick ut, §11 –
kom in, §18.8 – gick ut, §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom
in, §20.3 – gick ut, §20.4 – kom in, §20.9 – gick ut, §20.9 – kom in,
§23 – gick ut

Lukas Törngren §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4
– kom in, §20.3 – gick ut

Victor Rasmussen §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom in, §18.8 – gick ut, §18.8
– kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.3 – gick ut, §20.4 –
kom in, §20.9 – gick ut, §20.9 – kom in, §23 – gick ut

Hanna Lindström §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4
– kom in, §20.1 – gick ut

Rasmus Fridström §1 – kom in, §20.17 – gick ut
Emil Nilsson §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom in, §17 – gick ut, §19.4

– kom in, §20.3 – gick ut, §20.4 – kom in, §20.9 – gick ut, §20.9 –
kom in, §23 – gick ut

Hugo Klaesson §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §20.11 – kom in, §20.8 – gick ut
Erik Wahlstedt §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4

– kom in, §20.3 – gick ut
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Magdalena Ohlsson §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom in, §18.8 – gick ut, §18.8
– kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 –
kom in, §19.4 – kom in, §20.3 – gick ut, §20.4 – kom in, §20.9 – gick
ut, §20.9 – kom in, §23 – gick ut

Tobias Nilsson §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom in, §18.8 – gick ut, §18.8
– kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.3 – gick ut

Tindra Brännström §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4
– kom in, §20.1 – gick ut

Jonathan Malmquist §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom in, §18.8 – gick ut, §18.8
– kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.3 – gick ut, §20.4 –
kom in, §20.9 – gick ut, §20.9 – kom in, §23 – gick ut

Sixten Georgsson §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §18.8 – kom in, §19.3 – gick ut, §19.4
– kom in, §20.3 – gick ut, §20.4 – kom in, §20.9 – gick ut, §20.9 –
kom in, §23 – gick ut

Olle Settergren §1 – kom in, §9 – gick ut, §9 – kom in, §20.17 – gick ut, §18.8 – kom
in, §19.4 – gick ut, §20.9 – kom in, §20.9 – gick ut, §20.9 – kom in,
§20.11 – gick ut

Karolina Krüger §1 – kom in, §1 – gick ut, §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom
in, §18.8 – gick ut, §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom
in, §19.4 – gick ut, §20.4 – kom in, §20.9 – gick ut, §20.9 – kom in,
§20.15 – gick ut, §20.15 – kom in, §23 – gick ut

Malva Mattsson §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4
– kom in, §20.3 – gick ut, §20.4 – kom in, §20.9 – gick ut

Samin Chowdhury §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom in, §18.8 – gick ut, §18.8
– kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.3 – gick ut, §20.4 –
kom in, §20.9 – gick ut, §20.9 – kom in, §23 – gick ut

Edvin Ahlström §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom in, §18.8 – gick ut, §18.8
– kom in, §19.3 – gick ut, §19.3 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 –
kom in, §20.3 – gick ut, §20.4 – kom in, §20.9 – gick ut, §20.9 – kom
in, §20.11 – gick ut, §20.8 – kom in, §23 – gick ut

Hannes Lövholm §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom in, §18.8 – gick ut, §18.8
– kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.3 – gick ut, §20.4 –
kom in, §20.9 – gick ut, §20.9 – kom in, §23 – gick ut

Ellen Boström §1 – kom in, §20.17 – gick ut, §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4
– kom in, §20.2 – gick ut, §20.4 – kom in, §20.6 – gick ut, §20.14 –
kom in, §20.15 – gick ut, §20.15 – kom in, §20.15 – gick ut

Harald Caap §4 – kom in, §9 – gick ut
Hanne Adolfsson §4 – kom in, §20.17 – gick ut, §19.1 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4

– kom in, §20.3 – gick ut, §20.4 – kom in, §20.9 – gick ut
Ludvig Wadenbäck §5 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom in, §18.8 – gick ut, §19.5

– kom in, §20.3 – gick ut
Axel Isaksson §7 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom in, §18.8 – gick ut, §18.8

– kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.3 – gick ut, §20.4 –
kom in, §20.9 – gick ut

Joar Gelin §7 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom in, §16 – gick ut, §18.8
– kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.3 – gick ut, §20.4 –
kom in, §20.9 – gick ut

Waldemar Kulle §20.17 – kom in, §20.17 – gick ut, §11 – kom in, §18.3 – gick ut
Lovisa Werselius §11 – kom in, §18.8 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.3 – gick ut, §20.4

– kom in, §20.9 – gick ut
Elin Garvare §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.3 – gick ut,

§20.4 – kom in, §20.9 – gick ut
Filippa Norling §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.3 – gick ut,

§20.4 – kom in, §20.9 – gick ut
Esmeralda Hernandez §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.3 – gick ut,

§20.4 – kom in, §20.9 – gick ut
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Hedda Wallin §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.3 – gick ut,
§20.4 – kom in, §20.9 – gick ut

Linn Wahlfried Wikingsson §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.3 – gick ut,
§20.4 – kom in, §20.9 – gick ut

Hanna Hertzberg §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.3 – gick ut
Erik Andersson §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.3 – gick ut
Emilia Nilsson §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.3 – gick ut,

§20.4 – kom in, §20.9 – gick ut
Lukas Andersson §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.2 – gick ut
Klara Rundby §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.2 – gick ut,

§20.4 – kom in, §20.6 – gick ut, §20.14 – kom in, §20.15 – gick ut
Edgar Nygren §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.2 – gick ut,

§20.4 – kom in, §20.6 – gick ut
Per Wehmhörner §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.2 – gick ut,

§20.4 – kom in, §20.6 – gick ut
Caroline Jendeby §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.2 – gick ut,

§20.4 – kom in, §20.6 – gick ut
Anton Wallertz §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.3 – gick ut,

§20.4 – kom in, §20.9 – gick ut
Emil Fredriksson §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §20.4 – kom in, §20.9 – gick ut,

§20.9 – kom in, §20.14 – gick ut, §20.11 – kom in, §20.11 – gick ut
Olivia Ouzounidis §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §20.4 – kom in, §20.9 – gick ut,

§20.9 – kom in, §20.11 – gick ut
Victor Liedberg §18.8 – kom in, §19.3 – gick ut, §20.1 – kom in, §20.3 – gick ut,

§20.8 – kom in, §23 – gick ut
Ada Parén §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.3 – gick ut,

§20.4 – kom in, §20.9 – gick ut, §20.9 – kom in, §23 – gick ut
Tilde Sangnäs §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut
Hilding Andersson §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.3 – gick ut
Nathalie Jönsson §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.1 – gick ut
Manfred Malmros §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.2 – gick ut
Elias Wijk §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.1 – gick ut
Nicolas von Essen §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.1 – gick ut,

§20.1 – kom in, §20.3 – gick ut, §20.4 – kom in, §20.6 – gick ut
Axel Koch §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.2 – gick ut,

§20.4 – kom in, §20.6 – gick ut
Ville Mildner §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut
Aaron O’Malley §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.3 – gick ut,

§20.4 – kom in, §20.9 – gick ut
Theodor Käll §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §19.8 – gick ut,

§20.4 – kom in, §20.9 – gick ut, §20.9 – kom in, §20.11 – gick ut
Lucas Luthander §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.3 – gick ut
Alma Laurell §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.3 – gick ut,

§20.4 – kom in, §20.9 – gick ut
Niamh McMullin §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.3 – gick ut,

§20.4 – kom in, §20.9 – gick ut
Wilhelm Branzell §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.1 – gick ut,

§20.4 – kom in, §20.10 – gick ut, §20.10 – kom in, §20.9 – gick ut,
§20.9 – kom in, §20.11 – gick ut

Alexander Lind §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.2 – gick ut
Gustav Jönsson §18.8 – kom in, §19.4 – gick ut, §20.1 – kom in, §20.2 – gick ut
Erik Sjölin §19.1 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.2 – gick ut,

§20.5 – kom in, §20.9 – gick ut
Märta Petersson §19.2 – kom in, §19.4 – gick ut, §19.4 – kom in, §20.2 – gick ut
Erik Andersson §19.4 – kom in, §19.4 – gick ut
Vilma Blidner §19.4 – kom in, §20.3 – gick ut, §20.4 – kom in, §20.9 – gick ut,

§20.9 – kom in, §20.9 – gick ut
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Marcus Ringmar §19.4 – kom in, §20.2 – gick ut, §20.6 – kom in, §20.9 – gick ut
Ebba Högberg §19.4 – kom in, §20.2 – gick ut, §20.6 – kom in, §20.9 – gick ut
Petter Jonasson §19.7 – kom in, §19.9 – gick ut, §20.9 – kom in, §20.9 – gick ut
Simon Lindgren §19.8 – kom in, §20.2 – gick ut
Wilma Müller §19.8 – kom in, §20.3 – gick ut, §20.4 – kom in, §20.9 – gick ut
Philip Rosengren §19.8 – kom in, §20.2 – gick ut, §20.2 – kom in, §20.3 – gick ut
Axel Borg §20.1 – kom in, §20.2 – gick ut
Linnea Sartorius §20.1 – kom in, §20.3 – gick ut
Loke Fälth §20.1 – kom in, §20.2 – gick ut
Ellie OBrien §20.4 – kom in, §20.9 – gick ut
Blendona Ibrahimi §20.4 – kom in, §20.5 – gick ut
Kajsa Engvall §20.4 – kom in, §20.5 – gick ut
Sophia Stickel §20.4 – kom in, §20.5 – gick ut
Filippa Svanborg Hedlund §20.4 – kom in, §20.5 – gick ut
Didrik Redfors §20.4 – kom in, §20.9 – gick ut
Karolin Ahnelöf §20.4 – kom in, §20.9 – gick ut
Alice Chemali §20.4 – kom in, §20.9 – gick ut, §20.9 – kom in, §20.11 – gick ut
Elias Asp §20.6 – kom in, §20.9 – gick ut
Albin Hane §20.9 – kom in, §20.9 – gick ut
Albin Torpel §20.9 – kom in, §20.8 – gick ut
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Bakgrund

Under föregående år har sektionen gått med en stor ekonomisk förlust samt använt stora delar
av sektionens fonder. Det har dock blivit en stor förändring under det gångna året då sektionen
genom sparsamt tänkande och en tydlig ekonomisk målsättning lyckats ha en hållbar ekonomi.
Detta är något som styrelsen vill se fortsätter framöver och vi har därför valt att lägga det
följande budgetförslaget för att behålla en hållbar ekonomi och bygga upp fonderna.
Eftersom propositionen angående införande av Policy för ekonomisk hantering och sparande gick
igenom föreslår styrelsen en anpassad version till den här policyn.

Yrkande

Styrelsen yrkar därför

att godkänna den föreslagna rambudgeten för 2025

I pingisbordets tjänst (igen),

Karl Edvin Ahlström
Kassör 2024



F-sektionen inom TLTH
Box 118

221 00 Lund
ordf@fsektionen.se
fsektionen.se

Proposition: Propositionsmall Sida 2 av 2

 

Förslag till rambudget 2025

Budgetförslag 2025
Kostnadsställe Intäkter 2025 Kostnader 2025 Resultat 2025 Reviderad budget 2024

ADM1: Administration 119 000,00 kr −147 181,00 kr −28 181,00 kr −28 534,50 kr
ADM2: Styrelsen, nämnden och små utskott 10 000,00 kr −140 250,00 kr −130 250,00 kr −131 100,00 kr
ADM3: Finansiella poster 0,00 kr −134 239,00 kr −134 239,00 kr 0,00 kr
IPA1: Initiativ: projekt & arbetsgrupper 150 000,00 kr −150 000,00 kr 0,00 kr 0,00 kr
CAF1: Hilbert Café 758 000,00 kr −623 600,00 kr 134 400,00 kr 165 900,00 kr
FNU1: F-sektionens näringslivsutskott 222 500,00 kr −105 400,00 kr 117 100,00 kr 112 500,00 kr
FNU2: FARAD 248 000,00 kr −64 520,00 kr 183 480,00 kr 147 280,00 kr
KUL1: Kulturministeriet - Allmän 194 000,00 kr −222 550,00 kr −28 550,00 kr −30 500,00 kr
KUL2: Kulturministeriet - Atleterna 13 000,00 kr −84 000,00 kr −71 000,00 kr −71 000,00 kr
KUL3: Sångarstriden 11 400,00 kr −21 700,00 kr −10 300,00 kr −10 300,00 kr
LIK1: Samvetet 1 000,00 kr −24 900,00 kr −23 900,00 kr −21 900,00 kr
NOL1: Nollningen 657 000,00 kr −704 650,00 kr −47 650,00 kr −39 300,00 kr
PRY1: Prylmästeriet 113 000,00 kr −69 500,00 kr 43 500,00 kr 43 000,00 kr
PRY2: F-älgen 12 000,00 kr −40 800,00 kr −28 800,00 kr −26 077,00 kr
SAN1: Sanningsministeriet 2 500,00 kr −46 400,00 kr −43 900,00 kr −43 900,00 kr
SEX1: Sexmästeriet 728 700,00 kr −644 810,00 kr 83 890,00 kr 42 700,00 kr
STU1: Studierådet 19 900,00 kr −35 500,00 kr −15 600,00 kr −15 180,00 kr
JUB1: Jubiléet - Bal 0,00 kr 0,00 kr 0,00 kr 0,00 kr
JUB2: Jubiléet - Allmänt 0,00 kr 0,00 kr 0,00 kr 0,00 kr

Resultat 3 260 000,00 kr −3 260 000,00 kr 0,00 kr 93 588,50 kr


